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Bij brief van 18 december 2017, ingekomen op 18 december 2017, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. De afgevaardigden namens PS in het AV IPO hebben PS naar hun visie 
gevraagd over de IPO-begroting 2018. Deze begroting is in omvang met de 
helft gegroeid ten opzichte van 2017. Waar het IPO wordt geacht een 
belangenbehartiger met een smalle doch betekenisvolle agenda te zijn, 
weerspiegelt de begroting 2018 en de bijbehorende begrotingsplannen dit op 
geen enkele wijze.  
Volgens gedeputeerde Pauli, het portefeuille houdende collegelid IPO-bestuur, 
kan het middenbestuur met de stevige inzet van het IPO flink worden versterkt. 
  
- Sinds wanneer is het een doelstelling op zich om het middenbestuur te 
versterken in plaats van de belangen voor burgers en bedrijven tegen zo laag 
mogelijke kosten borgen?  
 

Antwoord: Zoals reeds is gezegd in de themavergadering op 15 december 

2017 is het geen doel op zich om het middenbestuur te versterken. Om de 

kosten voor burgers en bedrijven zo laag mogelijk te houden is het zaak om als 

provincies niet 12 keer het wiel uit te vinden, maar om samen te werken. 

 

- Op welke wijze is het kritiekloos en met oogkleppen achter de IPO-agenda 
(feitelijk de agenda van Brussel) aanlopen goed voor de Brabantse 
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belastingbetalers? 
Antwoord: De IPO-agenda is de verantwoordelijkheid van 12 provincies en 

betreft een agenda voor provinciaal beleid. Het college doet afstand van het 

beeld dat u schetst dat we kritiekloos en met de oogkleppen achter het IPO of 

Brussel aanlopen.  

 

- Spreekt de gedeputeerde namens het voltallige college met dit statement? 
 

Antwoord: Ja.  

  

- Op welke wijze is het uitgeven van miljoenen meer belastinggeld via het IPO 
meerwaarde voor Brabantse belastingbetalers? 
 

Antwoord:  Daar waar oplossingen voor gedeelde opgave goedkoper 

gezamenlijk kunnen worden gerealiseerd, dan iedere provincies voor zich.  

 

- Kan het college aangeven waar de smalle doch betekenisvolle agenda van het 
IPO is gebleven?  
 

Antwoord: Het IPO kent nog steeds een smalle en betekenisvolle agenda. 

Daaraan zijn op dit moment tijdelijk 2 zaken toegevoegd: De Interbestuurlijke 

Agenda met het Rijk als uitwerking van het Regeerakkoord en de reorganisatie 

van het IPO-bureau. 

 

- Kan het college aangeven waarom IPO als belangenbehartiger er zo'n 
politieke agenda op moet nahouden?  
 

Antwoord: Belangenbehartiging en lobby zijn onderwerpen met een politieke 

inkleuring. Het IPO behartigt alleen die onderwerpen waar de twaalf provincies 

een politiek mandaat voor hebben gegeven. 

 

2. Gedeputeerde Pauli toonde zich in de vergadering bijzonder in zijn nopjes 
toen hij sprak over de stevige IPO inzet op retail en MKB.  
Op welke wijze kijkt het college aan tegen de grote inzet op retail/MKB onder 
meer waardoor de bijdrage aan het IPO zowel in termen van financiële bijdrage 
alsook personele detachering groeit versus de 150m€ strooigeld voor economie 
van de gedeputeerde zoals in het bestuursakkoord van deze bestuursperiode is 
opgenomen? 
 

Antwoord:  De provincie Noord-Brabant investeert weloverwogen met 

instemming van Provinciale Staten in de economische structuurversterking van 

Brabant, in bijvoorbeeld de high tech sector, samenwerking binnen de biobased 

economy en recent in het initiatief rond logistiek en onderwijs: de Logistics 

Community Brabant. De investeringsagenda maakt onderdeel uit van het 

bestuursakkoord en kan rekenen op veel draagvlak. Ook de stevige inzet van 

het IPO met betrekking tot retail past bij de doelstelling van de provinciale 
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retaildeals die wij samen met de andere partijen van de retailagenda hebben 

getekend. Over de provinciale retaildeal bent u door middel van een 

statenmededeling van 19 juli 2016 geïnformeerd.  

 

3. Is het college net als de PVV van mening dat het IPO een hinderpaal is in het 
realiseren van doelen waar de Brabanders echt iets aan hebben, al was het 
maar vanwege het klakkeloos achter de Brusselse klimaathysterie aanlopen? Zo 
nee, waarom niet? 
 

Antwoord: Nee, zie de antwoorden bij vraag 1 en 2. 

 

4. Is het college bereid het lidmaatschap van het IPO op te zeggen? 
 

Antwoord: Nee 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


